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Protokół z obrad XLII Sesji 

Rady Powiatu Sokołowskiego 

z dnia 2 grudnia 2022 r. 

 

Obecni wg sporządzonej listy obecności (załącznik nr 1).  

Nieobecni radni: Leszek Iwaniuk, Łukasz Śmiejkowski, Sławomir Wróblewski.      

 

Ad. 1  

Przewodniczący Rady Powiatu Jacek Odziemczyk o godz. 1000 otworzył obrady 

XLII sesji Rady Powiatu Sokołowskiego. Stwierdził na podstawie listy obecności, że w sesji 

bierze udział 10 radnych, zatem Rada jest władna do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Obrady sesji były nagrywane i transmitowane.  

 Porządek sesji: 

1. Otwarcie sesji.  

2. Wnioski do porządku obrad.    

3. Zapytania mieszkańców Powiatu. 

4. Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu oraz informacja z działalności 

Zarządu Powiatu za okres międzysesyjny.  

5. Przedstawienie informacji Zarządu Powiatu Sokołowskiego o stanie realizacji zadań 

oświatowych Powiatu Sokołowskiego za rok szkolny 2021/2022.   

6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia programu współpracy Powiatu Sokołowskiego z 

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2023.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie rozkładu pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu 

Sokołowskiego na 2023 rok.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru biegłego rewidenta przeprowadzającego badanie 

sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w 

Sokołowie Podlaskim.  

9. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie określenia zadań realizowanych przez Powiat 

ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w roku 2022. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w 

zakresie publicznego transportu zbiorowego.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie 

pojazdu usuniętego z drogi oraz wysokości kosztów w przypadku odstąpienia od wykonania 

dyspozycji usunięcia pojazdu.   

12. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 

Sokołowskiego na lata 2022-2036. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej Powiatu 

Sokołowskiego na 2022 rok. 

14. Przedstawienie informacji Starosty Sokołowskiego o dokonanej analizie złożonych 

oświadczeń majątkowych.  
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15. Przedstawienie informacji Przewodniczącego Rady Powiatu Sokołowskiego o dokonanej 

analizie złożonych oświadczeń majątkowych. 

16. Przedstawienie informacji Wojewody Mazowieckiego o dokonanej analizie złożonych 

oświadczeń majątkowych. 

17. Wolne wnioski i oświadczenia radnych.     

18. Sprawy różne.   

19. Przyjęcie protokołu z XL i XLI sesji Rady Powiatu.   

20. Zamknięcie sesji.    

 

Ad. 2  

Wnioski do porządku obrad. 

 Nie zgłoszono wniosków do porządku obrad. 

 

Ad. 3  

Zapytania mieszkańców Powiatu. 

Chętnych do zabrania głosu nie było.  

 

Ad. 4 

  Ryszard Domański Wicestarosta odczytał sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał 

Rady Powiatu oraz informację z działalności Zarządu Powiatu za okres międzysesyjny, 

załącznik nr 2.  

Na obrady przyszli radni: A. Kietliński, M. Ratyński, U. Krzymowska, W. Jańczuk. 

  Radna Longina Oleszczuk zwróciła się z zapytaniem, na jaki niezbędny sprzęt 

medyczny dyrekcja SPZOZ zwróciła się z prośbą o wsparcie finansowe.  

  Elżbieta Sadowska Starosta powiedziała, że chodziło tu o sprzęt medyczny dla 

Oddziału Rehabilitacyjnego.  

  Radny Grzegorz Kobyliński zgłosił potrzebę zabezpieczenia okolicy stawu przy 

skrzyżowaniu ulic Lipowej i Oleksiaka Wichury.  Jest tam zagrożenie dla mieszkańców, co 

potwierdzał wypadek jaki miał tam miejsce.  

  Elżbieta Sadowska Starosta powiedziała, że na chwilę obecną Zarząd nie zajmował 

się tą sprawą. Widziała co się tam wydarzyło. Po drugiej stronie ulicy jest pas dla pieszych i 

rowerów. Z tego co wiadomo, to samochód jadąc ul. Oleksiaka Wichury znalazł się w stawie a 

nie od ul. Lipowej. Na chwilę obecną i z uwagi na uszczuplony budżet nie podejmowaliśmy 

decyzji w tej sprawie. W roku przyszłym Zarząd pochyli się nad tą sprawą i postara się 

wygospodarować środki na ten cel.  

Więcej chętnych do zabrania głosu nie było.   

 

Ad. 5 
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   Joanna Urbankowska Kierownik Wydziału Oświaty i Zdrowia przedstawiła 

informację Zarządu Powiatu Sokołowskiego o stanie realizacji zadań oświatowych Powiatu 

Sokołowskiego za rok szkolny 2021/2022, załącznik nr 3.  

Chętnych do zabrania głosu nie było.  

 

Ad. 6 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia programu współpracy Powiatu Sokołowskiego z 

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2023.  

Chętnych do zabrania głosu nie było. 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie.  

W wyniku jawnego głosowania „za” oddano 14 głosów, głosów „przeciwnych” i 

„wstrzymujących się” nie było, załącznik nr 4.  

W/w Uchwała Nr XLII/255/2022 została podjęta i stanowi złącznik nr 5 do protokołu.  

 

Ad. 7 

Podjęcie uchwały w sprawie rozkładu pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu 

Sokołowskiego na 2023 rok.  

Chętnych do zabrania głosu nie było. 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie.  

 Z uwagi na awarię systemu do głosowania Przewodniczący Rady Powiatu ogłosił 10 min. 

przerwę w obradach.  

Wznowienie obrad po przerwie.  

Przewodniczący poprosił o podanie wyników głosowania.   

W wyniku jawnego głosowania „za” oddano 11 głosów, głosów „przeciw” nie było, 2 radnych 

„wstrzymało się” od głosu, 1 radny nie brał udziału w głosowaniu, załącznik nr 6.  

W/w Uchwała Nr XLII/256/2022 została podjęta i stanowi złącznik nr 7 do protokołu.  

 

Ad. 8 

Podjęcie uchwały w sprawie wyboru biegłego rewidenta przeprowadzającego badanie 

sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w 

Sokołowie Podlaskim.  

Chętnych do zabrania głosu nie było. 

Z obrad wyszedł radny J. Misiak.  

Przewodniczący odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie.  

W wyniku jawnego głosowania „za” oddano 13 głosów, głosów „przeciwnych” i 

„wstrzymujących się” nie było, załącznik nr 8.  

W/w Uchwała Nr XLII/257/2022 została podjęta i stanowi złącznik nr 9 do protokołu.  

 

Ad. 9 
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Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie określenia zadań realizowanych przez Powiat 

ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w roku 2022. 

Chętnych do zabrania głosu nie było. 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie.  

W wyniku jawnego głosowania „za” oddano 13 głosów, głosów „przeciwnych” i 

„wstrzymujących się” nie było, załącznik nr 10.  

W/w Uchwała Nr XLII/258/2022 została podjęta i stanowi złącznik nr 11 do protokołu.  

 

Ad. 10  

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w 

zakresie publicznego transportu zbiorowego.  

  Radny G. Kobyliński odniósł się do załącznika projektu uchwały, który zawiera wykaz 

linii komunikacyjnych przeznaczonych do objęcia umową o świadczenie usług w zakresie 

publicznego transportu zbiorowego w 2023 r. Powiat dofinansowuje to zadanie w wysokości 

ok. 500 tys. zł. Z informacji jakie dochodzą od radnych, to część linii, to są linie, w których jest 

wożone powietrze. Obecnie w załączniku jest 26 linii. Jedna z radnych zgłaszała propozycję, 

aby dokonać zamiany, z linii mniej obciążonej przesunąć na bardziej uczęszczaną. Na 

podstawie analizy stworzyć linię, która będzie bardziej wykorzystana przez pasażerów. Prosi o 

wyjaśnienie w tej sprawie. Czy poza tymi liniami z wykazu PKS ma jeszcze inne linie ? Czy 

my jako Rada mamy uchwalać ten załącznik?. Wcześniej na Komisji nam wyjaśniono, że Rada 

nie uchwala załącznika. Dlaczego tych linii ponownie przybyło i jaka jest motywacja?  

  Mirosław Szwinto Prezes PKS „Sokołów” powiedział, że zwiększona ilość linii nie 

znaczy, że zwiększa się ilość kilometrów. W tej chwili ilość linii jest 27, było 23 plus jedna na 

trzy miesiące, na wniosek radnej. Ilość kilometrów do przejechania na przyszły rok jest trochę 

mniejsza niż w roku ubiegłym. Zostały inaczej skonstruowane linie. Zostało to skonstruowane 

pod potrzeby jakie zgłaszali mieszkańcy do PKS, Starostwa i do radnych. Linie zostały inaczej 

podzielone, musieliśmy się zmieścić w tej samej ilości kilometrów jak w roku 2022 lub mniej. 

Potrzeby były większe, ale nie wyrażono na nie zgody. Wkład własny jest uzależniony od 

przejechanych kilometrów.  

  Witold Kosowski Radca Prawny Urzędu powiedział, że w przyszłości tego załącznika 

nie było, linie komunikacyjne były wymieniane w uzasadnieniu. Wczytując się głębiej w treść 

art. 22 ustawy o funduszu rozwoju przewozów autobusowych o charakterze użyteczności 

publicznej, doszliśmy do wniosku z Zarządem, że taki załącznik powinien być.     

  Starosta powiedziała, że ustawa weszła w życie w 2019r. i jeszcze nie było takiej jasnej 

wykładni, co powinno się znajdować w uchwale. Te informacje były dostępne w uzasadnieniu 

oraz jako załącznik do złożonego wniosku. Dobrze, że pojawił się fundusz rozwoju przewozów 

autobusowych i jest możliwość pozyskania środków zewnętrznych.  Dodała, że żaden samorząd 

gminny z terenu Powiatu Sokołowskiego nie był zainteresowany organizacją przewozów 

autobusowych w ramach swojej gminy. Nie byli zainteresowani, aby z nami współpracować. 

Jako organ właścicielski, Zarząd Powiatu podjął decyzję, że przystąpi i pozyska środki 
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zewnętrzne. Kolejność przyznawania środków jest następująca: najpierw są to gminy, następnie 

związki międzygminne, na samym końcu powiaty. We wtorek byliśmy na podpisaniu umowy 

o dofinansowanie jako jeden z dwóch powiatów.          

Więcej chętnych do zabrania głosu nie było. 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie.  

W wyniku jawnego głosowania „za” oddano 12 głosów, głosów „przeciwnych” nie było, 1 

radny „wstrzymał się” od głosu, załącznik nr 12.  

W/w Uchwała Nr XLII/259/2022 została podjęta i stanowi złącznik nr 13 do protokołu.  

 

Ad. 11 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie pojazdu 

usuniętego z drogi oraz wysokości kosztów w przypadku odstąpienia od wykonania dyspozycji 

usunięcia pojazdu.   

Radny G. Kobyliński zapytał, czy z tytułu tych opłat wpłynęły jakieś środki do 

budżetu.  

Skarbnik powiedziała, że tak, są sukcesywne wpływy z opłat.   

Radny Jarosław Puścion zapytał, jakie są to kwoty.  

Skarbnik odpowiedziała, że jest to kwota ok. tysiąca złotych miesięcznie.  

Starosta dodała, że w razie, gdy dany pojazd nie jest odbierany, następuje przepadek 

mienia i zostaje on sprzedany. Zostanie przygotowane dla Państwa takie zestawienie za cały 

rok.       

Więcej chętnych do zabrania głosu nie było. 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie.  

W wyniku jawnego głosowania „za” oddano 13 głosów, głosów „przeciwnych” i 

„wstrzymujących się” nie było, załącznik nr 14.  

W/w Uchwała Nr XLII/260/2022 została podjęta i stanowi złącznik nr 15 do protokołu.  

 

Ad. 12 

Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 

Sokołowskiego na lata 2022-2036. 

Chętnych do zabrania głosu nie było.  

Przewodniczący odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie.  

W wyniku jawnego głosowania „za” oddano 10 głosów, głosów „przeciwnych” nie 

było, 3 radnych „wstrzymało się” od głosu, załącznik nr 16.  

W/w Uchwała Nr XLII/261/2022 została podjęta i stanowi złącznik nr 17 do protokołu.  

 

Ad. 13 

Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej Powiatu 

Sokołowskiego na 2022 rok. 
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  Radna Longina Oleszczuk odniosła się do zapisów w projekcie uchwały dotyczących 

utworzenia pracowni rezonansu magnetycznego w SP ZOZ zapytała, jaki jest montaż 

finansowy tego przedsięwzięcia.  

  Skarbnik powiedziała, że wartość całego zadania to 1.782.270 zł. z tego 80% to są 

środki o które wnioskujemy, to jest dotacja z budżetu państwa, jest to kwota 1.425.816 zł. 

  Radna L. Oleszczuk zapytała, że skoro wnioskujemy, czy to oznacza, że nie mamy 

jeszcze żadnej promesy na te środki, nie wiemy, czy dostaniemy środki. Składamy wniosek. 

  Pani Skarbnik powiedziała, że tak, natomiast 20% stanowi wkład własny, czyli 

356 454 zł. Wkład własny będzie finansowany ze środków Powiatu 110 tys. zł., pozostałą 

kwotę w wysokości 246.454 zł. pokryje szpital. Z tego co jest wiadome to dyrekcja podejmuje 

działania o współpracy z samorządami. Samorządy chyba wyrażają chęć wsparcia tego 

przedsięwzięcia. Na chwilę obecną zabezpieczamy środki finansowe w budżecie. Przekazanie 

środków nastąpi po podpisaniu umowy. Czekamy na rozstrzygnięcie wniosku. Często odbywa 

się to na podstawie decyzji wojewody w przypadku dotacji celowej. Jak taka decyzja wpływa, 

to dla nas oznacza, że środki zostały przyznane.  

  Radna L. Oleszczuk zapytała, skąd jest wiedza o ogólnych kosztach.  

  Skarbnik powiedziała, że ta informacja jest od dyrekcji SP ZOZ. Wszelką 

dokumentację przekazywano nam z SP ZOZ. Informację co do szacunku tego zadania posiada 

Dyrekcja SP ZOZ. 

  Radna L. Oleszczuk powiedziała, że wie, że to zadanie jest niezbędne do realizacji, 

gdyż, z tego co jej jest wiadomo, to już rezonans jest na wyposażeniu. Obawia się, czy ten 

wkład własny SP ZOZ jest w stanie uzupełnić.  

  Skarbnik potwierdziła, że tak, rezonans już jest. Nie wie jaki jest efekt działania z 

samorządami. Z tego co słyszała, niektóre samorządy wyraziły chęć współpracy. W jej ocenie 

takie środki finansowe w takiej wysokości szpital posiada.    

  Radna L. Oleszczuk zapytała, czy wniosek został złożony. 

  Skarbnik odpowiedziała, że tak, został złożony.  

  Starosta dodała, że obecnie czekamy na ostateczną decyzję. Zarząd po analizie budżetu 

był w stanie przekazać 110 tys. zł. i przekazaliśmy informację do SP ZOZ, aby pozostałą kwotę 

zdobył we własnym zakresie.  

  Radny Grzegorz Kobyliński odniósł się do zapisów w projekcie uchwały dotyczących 

przesunięcia środków z modernizacji Oddziału Internistycznego i Oddziału Neurologicznego 

SP ZOZ. Czy są to środki, które pozostały z realizacji tego zadania. Czy SP ZOZ nie wykonał 

tego zadania i środki zostały.  

  Starosta powiedziała, że w m-cu listopadzie został po remoncie otwarty odcinek B 

Oddziału Internistycznego. Na przestrzeni roku 2022 pojawiły się bardzo duże środki z budżetu 

Państwo było to ok. 3 mln. zł. na modernizację oddziału. Więc udało nam się stworzyć ten 

odcinek B na wysokim poziomie. Wymaga remontu Oddział Neurologiczny. Środki w 

wysokości ok.100 tys. zł. są zbyt małe, aby można było mówić o większej modernizacji. Od 

Dyrekcji SP ZOZ dowiedzieliśmy się, że na remont tego oddziału potrzeba ok. 4 mln. zł. 
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Powiatu nie stać na taki wydatek. Liczymy na pozyskanie środków zewnętrznych. Powiat 

wspiera SP ZOZ w miarę swoich możliwości, a możliwości z roku na rok są coraz mniejsze.  

  Radna L. Oleszczuk zapytała, do jakiego programu został złożony wniosek.   

  Skarbnik odpowiedziała, że nie ma określonego precyzyjnie programu, jest to dotacja 

z budżetu państwa i jest to rezerwa z budżetu państwa.   

 Więcej chętnych do zabrania głosu nie było.  

Przewodniczący odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie.  

W wyniku jawnego głosowania „za” oddano 8 głosów, głosów „przeciwnych” nie było, 5 

radnych „wstrzymało się” od głosu, załącznik nr 18.  

W/w Uchwała Nr XLII/262/2022 została podjęta i stanowi złącznik nr 19 do protokołu.  

 

Ad. 14 

Z obrad wyszedł radny J. Puścion.  

  Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z prośbą, aby zgłaszali swoje wyjście z 

obrad sesji, gdyż wiąże się to z potrzeba wylogowania radnego z systemu i utrudnia obrady.  

  Elżbieta Sadowska Starosta Sokołowski przedstawiła informację o dokonanej analizie 

złożonych oświadczeń majątkowych za rok 2021 przez członków Zarządu Powiatu, Skarbnika 

Powiatu, Sekretarza Powiatu, kierowników jednostek organizacyjnych Powiatu, osób 

zarządzających powiatową osobą prawną oraz osób wydających decyzje administracyjne w 

imieniu Starosty, załącznik nr 20.  

Chętnych do zabrania głosu nie było.  

 

Ad. 15 

  Jacek Odziemczyk Przewodniczący Rady Powiatu Sokołowskiego przedstawił 

informację o dokonanej analizie złożonych oświadczeń majątkowych za 2021r. przez radnych 

Powiatu Sokołowskiego, załącznik nr 21. 

Chętnych do zabrania głosu nie było.  

 

Ad. 16  

Jacek Odziemczyk Przewodniczący Rady Powiatu Sokołowskiego przedstawił 

informację Wojewody Mazowieckiego o dokonanej analizie złożonych oświadczeń 

majątkowych za 2021r przez Starostę i Przewodniczącego Rady Powiatu, załącznik nr 22.  

Chętnych do zabrania głosu nie było.    

Ad. 17 

Wolne wnioski i oświadczenia radnych.     

Chętnych do zabrania głosu nie było.  

 

Ad. 18 

Sprawy różne.   

Chętnych do zabrania głosu nie było.  
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Ad. 19 

 

Przyjęcie protokołu z XL i XLI sesji Rady Powiatu.   

Nie zgłoszono uwag do protokołów.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie protokół z XL sesji Rady Powiatu 

Sokołowskiego.   

W wyniku jawnego głosowania „za” oddano 10 głosów, głosów „przeciwnych” nie było, 1 

radny „wstrzymał się” od głosu, 1 radny nie brał udziału w głosowaniu. (załącznik nr 23). 

 

Z uwagi na to, że radny Ryszard Domański wyszedł wcześniej i nie został wylogowany, 

Przewodniczący Rady poprosił o wylogowanie radnego z systemu i zarządził ponowne 

głosowanie.  

 W wyniku jawnego głosowania „za” oddano 10 głosów, głosów „przeciwnych” nie 

było, 1 radny „wstrzymał się” od głosu, załącznik nr 24.  

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie protokół z XLI sesji Rady Powiatu 

Sokołowskiego.    

W wyniku jawnego głosowania „za” oddano 10 głosów, głosów „przeciwnych” nie było, 1 

radny „wstrzymał się” od głosu, załącznik nr 25. 

 

Ad. 20 

Zamknięcie sesji.    

Wobec wyczerpania porządku Przewodniczący Rady o godz. 1225  zamknął obrady XLII sesji 

Rady Powiatu Sokołowskiego.    

   

                                                                                                 

 PRZEWODNICZĄCY RADY POWIATU   

                                                                                                                          /-/  Jacek Odziemczyk    

 
Protokół sporządziła  

Alicja Chormańska   
 


